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Protokoll fra styremøte i 

LØRENSKOG ROTARYKLUBB 

(fellesmøte med komitelederne) 
 
Sted:  NITORs lokaler i Kjennveien 153, Lørenskog 

 

Tid:  28. november 2019  kl. 17.00-18.30 

 

Fremmøtte: Øystein Mogensen 

  Lyder Alnes 

Øystein Myklestul 

Karen Marie Ellefsen 

Tommy Finsand 

 

Saksliste: Sak 36/2019: Godkjenning av innkalling og saksliste, samt valg av møteleder 

                           

                          Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent. Øystein Mogensen valgt til møteleder 

         

 

                          Sak 37/2019: Godkjenning av protokoll fra styremøte av 3. oktober 2019 

 

                          Vedtak: Protokoll fra styremøtet 3. oktober  2019 ble enstemmig godkjent 

 

                          

                          Sak 38/2019: Økonomiske situasjonen pr i dag. 

 

                         Kasserer Øystein meddelte at den økonomiske situasjonen er slik: 

                         Det gjenstår 46 000,- av Bingopenger 

                         Vi vil motta ca. 30 000,- fra Norsk tipping. 

                          

                         Det skal ut til RYLA 4000,- x 5 = 20 000,- 

   Realfagprisen vil koste oss  10 000,- 

                         Til TRF medgår  15 000,- 

                         Tilskudd til Marys venner kan bli 10 000,- 

                         Opprette bankkonto m/ kontantkort for utvekslingsstudent  1 000,- per måned  

                         Styremedlemmene la fram muntlige forslag om formål som vi kan støtte, kasserer 

                         Øystein vil foreta noen undersøkelser før vi kommer tilbake til dette i neste styremøte. 

                                                                                                                                                                   

 

                         Regnskapet har følgende hovedposter: 

                         Driftskonto resultat 3 599,- 

                         Prosjektregnskap til disp. 46 053,- 

                         Gavekonto  18 000,- 

                         Fondskonto / el-sol  93000,- 

    

                        Vedtak;  Det avsettes kr.20 000,- til RYLA, kr 10.000,- til Realfagprisen,,-, 

                                        kr 15.000,- til TRF,          

                                        kr. 10 000,- til Marys venner,  kr.1000,- per måned settes inn på kontantkort                                                

                                        for utvekslingsstudenten i 2020.           

 Kasserers gjennomgang av den økonomiske situasjonen tas til orientering. 

                                        Flere aktuelle formål som kan støttes behandles på neste styremøte.  
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Sak 39/2019:    Komitelederne orienterer. 

 

                         President Øystein orienterte om utvekslingsstudenten som Lørenskog og Nittedal er        

                         sammen om, som er en 16 år gammel gutt fra Australia. 

                         Han kommer hit i januar  2020 og skal bo hos et medlem i Nittedal RK fram til 1. juli,          

                         da Øystein Mogensen overtar ansvaret for studenten resten av hans opphold i Norge                                     

 

                         Tommy, som leder Medlemskaps- og omdømmekomitèen, tok for seg  alle muligheter                                                                                                                                                                                                                                                                               

f                        for å få øket interessen for medlemskap i klubben. 

                         Det er nødvendig å få opp interessen og informasjonen om det klubben arbeider med 

                         og står for.  

                         Medieomtale er viktig, derfor er omtale av våre prosjekter og overrekkelser svært    

                         viktige, f. eks. realfagprisen, mentoring for flyktninger og og ungdomsutveksling. 

 For å øke fremmøteprosenten kan vi gjøre medlemmene oppmerksomme på at 

                         dersom de ikke kan komme på et medlemsmøte selv, så er deres ektefeller/ 

                         partnere hjertelig velkommen. 

                         Vi kan med fordel ha flere programposter i samarbeid med andre klubber og 

                         foreninger i Lørenskog, her også Inner Wheel.  Dette er god PR. 

                         I  vårprogrammet er det satt av en kveld til søppelplukking. 

                         Vi tar på oss gule vester merket med ”Rotary” nær vi er ute. 

                         Hvis vi ikke finner alle de gamle vestene kjøper vi nye. 

                         Kontakt med næringslivet om prosjekter som for eksempel Elveforum,  sette ut fisk i        

                         vassdragene er også saker som kommer i media. 

                                                                             

                         ROTARY FRAM  I  LYSET! 

 

                         Vedtak: Komiteleders forslag til tiltak tas til etterretning         

 

Sak 40/2019: Neste styremøte: 

 

Vedtak: Neste styremøte kan bli 30.januar 2020 

 

Sak 41/2019: Eventuelt 

 

Karen Marie etterlyste kandidater til  PHF, det er mange år siden forrige utdeling. 

 

Vedtak: Presidenten forespør det enkelte medlem om forslag til PHF – kandidater. 

 

 

 

Lørenskog, 03. desember 2019, rettet 13. februar 2020 

 

 

 

 

Lyder Kristian Alnes 

sekretær 

(Sign.)        

 

 


